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Protokoll nr 2 från ordinarie möte den 3 mars 
2020 
Plats: Stadsarkivet 
Adress: Kungsklippan 6 
Rum: Konferensrum 
Tid: 14:00 – 16:00  
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Gunilla Göran, ordf. Reumatikerföreningen i Stockholm  
Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm 
Anita Odell, OCD föreningen Stockholm 
Louise Lindström, DHR 
 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Ola Larson, Stadsarkivet 
Frånvarande:  
Anne Sjökvist, vice ordf. Hörselskadades förening i Stockholm 
Mia Modig, Dövas förening i Stockholm 
Ronald Hallgren Kulturhuset/Stadsteatern 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Rådet för 
funktionshinderfrågor
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Ola Larsson hälsade alla välkomna och berättade om hur nuvarande 
verksamhet, som ett led i den digitaliserings processen, nu börjat 
med digitala beställningar av olika tjänster.  
Vid Liljeholms kajen genomförs kontinuerligt olika arrangemang 
som tex lyssna på föreläsningar, visningar och utställningar. 
Personalsituationen är ibland betungande då personalen behöver 
schemaläggas på båda enheterna, upplevs som splittrande och att 
man inte hinner med det man önskar. Man saknar också den tidigare 
”föreståndaren” som var en fast punkt både för besökare och 
personal. 
Mer info: https://stadsarkivet.stockholm.se/visningar-och-
program/program/program-liljeholmskajen/ 
 
 
 

 
1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordning 

Ordförande Gunilla Göran öppnade mötet, hälsade 
alla välkomna och dagordningen godkändes. 

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 
handlingarna med tillägget: Tidigare protokoll har 
uppdaterats efter justeringen och det idag 
undertecknade protokollet är det som är aktuellt. Till 
justerare utsågs Bertil Orrby. 

 
3. Synpunkter på lokaler och handlingars 

tillgänglighet. 
Hemsidan får klart godkänt, lätt att hitta runt i och 
överblickbar. Rådet tyckte också att kombinationen 
av kort och långa stolar i entréområdet är en bra 
åtgärd + fick även den nya skylten ”Ramp” som bytts 
ut mot tidigare handikapps skylt. De vita 
markeringarna på trappan upp till entrén är ännu inte 
åtgärdade, svar är att det inte är stadsarkivets 
ansvarsområde utan det är trafikkontoret som äger 
frågan och ansvaret för att åtgärda. 

 
 

4. Uppföljningsfrågor. 
Stabschef David Jonsson som rådet träffade i början 
av januari, i en inledande diskussion om 
utformningen av det kulturstrategiska programmet 
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och hur rådet kan och önskar vara delaktiga i den 
processen. David lovade återkomma med ett nytt 
mötesdatum, rådet emotser besked om nästa steg. 
Rådet har bjudit in Ulrika Wallin enhetschef för 
stadsutveckling. Datum inte klart. 

 
5. Inkomna remisser och motioner. 

Inga noterade. 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 10 
mars. 

Angående VP 

FHR önskar vara delaktiga i referensgruppen när nya 
referenspersoner för bedömning av stöd till 
konstnärlig produktion och kulturarrangemang utses. 
Rådet noterar att ingen person i Stockholms konstråd 
tydligt representerar funktionshinderperspektivet. 

FHR vill vara delaktig i IT satsningen och EU 
finansierade projektet Digit or Die.  

Beträffande kulturskolans nya avgiftssystem, 
betonade rådet vikten av att kulturskolan jobba 
parallellt med kommunikationsförbättringar likväl 
som med utvecklingen av den öppna avgiftsfria delen 
av kulturskolan. 

Rådet önskar svar på hur verksamheten och 
organisationen av ”Boken kommer” ser ut efter 
omorganisationen. 

I VP har rådet noterat på sid. 20 ”Kulturnämnden ska 
utreda ökad tillgänglighet av stadens konst och kultur 
för personer med funktionsnedsättning”. Rådet 
förutsätter att utredningen sker i samverkan med rådet 
och ser fram emot hur arbetet avser att bedrivas.  
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7. Övriga ombyggnadsprojekt  
Kulturskolan i Husby/Kulturhuset Stadsteatern 
kommer invigas lördag den 7 mars kl. 11:00- 14:30. 
Ett attraktivt och mångkulturellt program utlovas från 
båda verksamheterna. 
Medborgarhuset beräknas vara klart för inflyttning i     
slutet av augusti 

 
 

8. Rapporter 
Louise berättade om möjligheten att samarbeta med 
specialpedagogiska skolmyndigheten för att kunna 
sätta upp fler pictogram i våra publika 
verksamhetslokaler. 
Louise informerade om sitt besök på Vasamuseet. 
Rådet har tagit del av kommunstyrelsens FHR:s 
protokoll. Staden håller på med en upphandling av 
insiktsutbildningar utifrån 
funktionshinderperspektivet, mycket lovande. 
Gunilla skriver ett PM som beskriver framgångsrika 
exempel på hur FHR verkar i andra sammanhang i 
staden tex på stadsdelsnivå.  
 
Rådet uppdaterade sig med utdrag från Program för 
tillgänglighet för personer med funktionshinder 2018-
2023 
”I verksamhetsplanen ska nämnder och bolagsstyrelser 
precisera hur de kommer att arbeta med och följa upp 
programmets fokusområden. 
Ansvariga nämnder och bolagsstyrelser ska ta fram och 
följa upp aktiviteter och indikatorer i samråd med sina 
råd för funktionshindrade  
Detta arbete ska bidra till att kommunfullmäktiges mål 
i stadens budget succesivt ska uppnås”  
 

 
9. Övriga frågor 

Louise åtog sig att ta fram en symbol som anger 
detsamma som OSA. 
Förslag att förlägga ett möte under hösten till 
medeltidsmuseet. 
 

10. Nästa möte, äger rum på Kulturskolan Husby 
/Kulturhuset Stadsteatern den 14 april kl. 10:00 – 
12:00. OBS tiden 
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Balanslista 2019 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 
kommentar 

Hur kan (ska) rådet i 
samarbete med 
kulturförvaltningen utveckla 
nya samarbetsformer?  

 Rådet  
 
 
 
 

Möjliggörande av 
fortlöpande 
kontakt med   
Kulturstrategiska 
avdelningen 
Enheten, på KUF. 
HR och 
kulturskolan 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna 
 

Bevaka ombyggnad av 
Medborgarhuset. 

Lokalstrateg,  
Kulturförvaltningen 
PO Törnqvist 

Från jan -19 och 
framåt 

Kompetensförsörjningsplanen 
HR, Dick 
Torberger och 
Madelene Granath 

VT +HT 2020 

Digit or Die 
Agneta Jakobsson, 
projektledare 

VT+HT 2020 

 

 
 
 
Gunilla Göran ordf.             Bertil Orrby       

    Justerare 
 
 
Christer Nygren 
Sekreterare 
 


